



Learning

for

Life

March 9, 2023

Greetings McCollough/Unis Community,

By now many of you have been made aware of a very unfortunate situation that occurred at our school on Tuesday afternoon. Although we are limited legally about how much we can share I would like to take this opportunity to provide some additional information.

A short video is circulating on social media that provides a very brief portion of a much lengthier interaction between a student and staff member. This occurred at the end of the day on Tuesday as students were being asked to leave the building. The situation escalated to a point where those involved displayed unacceptable behaviors. As soon as this unfortunate encounter was brought to the attention of administration, an investigation was immediately started to determine all of the facts and details.

The staff member has been placed on administrative leave while the investigation takes place. This is standard practice to protect all involved and in accordance with the District's due process protocols.

All of us here at McCollough Unis are dedicated to providing the very best learning environment for all of our students. The images being shared on social media were a snippet of an isolated incident that does not reflect the typical behaviors of our staff or students. We all play a part in building a climate and culture in our schools that is welcoming to all. I know that by keeping an open line of communications and working together we will continue to make McCollough Unis a great school.

McCollough/Unis Administration

7801 Maple
Dearborn, MI 48126
Phone: (313) 827-1700
Fax: (313) 827-1705

Learning

for

Life

٩ آذار (مارس) ٢٠٢٣

مرحباً مجتمع ماكالا يونس الكريم،

أعتقد أنكم قد تكونون على علم الآن بالموقف المؤسف الذي حدث في مدرستنا بعد الظهر يوم الأربعاء. على الرغم من أننا محكومون قانونياً بمقدار ما يمكننا مشاركته معكم حول هذه الحادثة، إلا أنني أود ان اغتنم هذه الفرصة لأقدم لكم بعض المعلومات الاضافية.

لقد تم تداول مقطع مسجل قصير على وسائل التواصل الاجتماعي يبين جزءاً موجزاً جداً من حادثة أطول بكثير حدثت بين طالب وموظف لدينا. حدث ذلك في نهاية يوم الثلاثاء حيث طلب من الطلاب مغادرة المبنى. تصاعد الموقف الى ان وصل الى درجة أظهر فيها المتورطون في هذه الحادثة سلوكيات غير مقبولة. حاله ما تم لفت انتباه الإدارة الى هذه السلوكيات وإلى هذه المواجهة المؤسفة بدأنا على الفور التحقيق لمعرفة جميع ملابسات وتفاصيل الحادثة.

لقد تم إيقاف الموظف عن العمل ادارياً إلى أن يتم الانتهاء من التحقيقات وهذه هي الإجراءات المتبعة من أجل حماية جميع الأطراف المعنيين واتباعاً لبروتوكولات وقوانين القطاع التعليمي.

كلنا هنا في مدرسة مكالا يونس ملتزمون بتوفير أفضل بيئة تعليمية لجميع الطلاب وكانت الصور التي تمت مشاركتها على وسائل التواصل الاجتماعي مقتطفاً من حادثة فردية منفصلة لا تعكس السلوكيات النموذجية الموظفين أو طلابنا. نلعب جميعاً دوراً في بناء مناخ وثقافة في مدرستنا ترحب بالجميع اعلموا أنه من خلال الحفاظ على خط مفتوح للتواصل والعمل معا سنستمر في جعل مدرسه مجال يونس مدرسة رائعة.

إدارة ماكالا يونس